
Vragen RB: mevr. M. ten Brummelaar

Ik wilde graag volgende vragen indienen voor het komend forum samenleving 

IB 20 002 Beschikbare politiecapaciteit.

RB uit regelmatig haar zorgen als het gaat om veiligheid van de inwoners van Rijswijk.
Nu hebben we vernomen dat er in de regio, een tekort is van 400 agenten.

IB 20 002 beschikbare politiecapaciteit, zet dit kracht bij. Zorgelijk!

https://www.grootrijswijk.nl/nieuws/politie/686745/een-zeer-onrustige-voorjaarskermis-

De voorjaarskermis 2020 staat gepland. Ditmaal op de prinses Beatrixlaan in Rijswijk.

De voorjaarskermis in 2019 was erg onrustig.

IB 20 002 bevat een brief aan het Min. van Justitie en veiligheid m.b.t. de politiecapaciteit.

Op blz. wordt met klem gevraagd te kijken naar (tijdelijke) maatregelen die op korte en 
middellange termijn verlichting kunnen brengen bij de politie.

Vragen:

Nu de komende voorjaarskermis op de middenberm zal plaatsvinden dit jaar. 

-Hoe gaat de gemeente ervoor zorgen dat deze voorjaarskermis rustig zal verlopen.?
-Welke (tijdelijke) middelen zullen hiervoor ingezet gaan worden, nu er een capaciteitscrisis 
bij de politie is.
-Overweegt de gemeente Rijswijk ook mobiele cameratoezicht in te zetten?

(In de brief staat dat cameratoezicht preventieve  werking en wanneer de camera's live worden 
uitgekeken kan de politie meer gericht worden ingezet waar dat nodig is.)

Hoe gaan er in het komende jaar vergunningen voor evenementen, demonstraties en betogen 
afgegeven worden, welke criteria gaat het college hieraan hangen m.b.t. de risicovolle 
demonstraties etc..
Welke (tijdelijke) maatregelen worden er dan ingezet.

Met vriendelijke groet,

Mirjam ten Brummelaar 
Fractiemedewerker Rijswijks Belang 
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